
PRoToKÓŁ NR xvII/2008

z przebiegu obrad XVII Sesji Rady Gminy Świnice Warckie odbytej lv dniu

18 września 2008r. w godz. |000 - 1415.

XVII Sesję Ra<ly Gminy Świnice Warckie otworzył i zebranych powitał

Przewodniczący Rady Gminy Krzyszto1.Tutak.

Przewodniczący stwierdził, ie na Stan 15 radnych obecnych jest l5 radnych, co stanowi

quorum przy którym rada gminy może obradować i podejmować uchrvały.

Na rtniosek Wójta Gminy Przervodniczący proponu.|e następujący porządek obrad:

1 . otwarcie sesji i przy,ięcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzednięj sesji.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z uykonania uchwał rady gmin1'.

4. Informacja o działalności wójta Gminy między sesjami.

5. Spotkanie z dyrektorem Powiatorł,ego Zarządu Dróg.

6. Spotkanie z komendantem Polviatowcj Państwowej Strazy Pożarnej.

7. Informacja z' rea|izacji budŻetu grniny i inwestycji za I półrocze 2008r.

8. lntbrmacja o działalności placówe k oświatowych.

9. Infonrracja o oświadczeniach majątkowych złoŹonych do Wójta Gminy i

Przewodniczącego Rady Gminy.

10. Wniosek Cminnej Biblioteki Publicznei o nadanie imienia

l 1. Podjęcie uchrvały w sprawie:

1/ przystąpienia Gmirry Świnicc Warckie do realizacii projektu ,'Moje przcdszkole''

linansort'anego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego

2/ rł.prowadzenia zmian w budiecie gminy na 2008r.

3/ udzielenia pomocy linansorvej dla Powiatu Lęczyckiego na realizację zadania

polegającego na dofinansowaniu zakuprr wyposażenia techniczncgo do samochodu

specjalnego z podnośnikiem h"vdraulicznym d1a Komendy Poi,viatorvej Państrvowe.]

Straiy PoiamęJ

4/ udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łęczyckiego na realizację zadania

polegającego na dofinansowaniu zakupu średniego samochodu ratownicZo.

gaśniczego z r-rapędcm 4 x 4 dla Komendy Powiatowej Państwowej StraŻy Poiarnej
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5/ określenia zasad wnoszenia wkładów przez Wójta Gminy na podwyższony kapitał

zakładowy Spółki ..oświetlenie Uliczne i Drogowe'' Sp. z o.o. z siedzibą rt' Kaliszu

6/ upowainienia Kięrownika GoPS w Świnicach Warckich do załatwiania

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.

I 2. Interpelacje radnych.

13. Wolne wnioski i informacje.

14. Zamknięcie sesji'

Ad. 1

Jak wyżej.

Ad.2

Protokół z XVI sesji Został \,łyłoiony do wglądu' radni przyjęli go jednogłośnie bez uwag.

Ad. 3

Sprawozdanie złożył Wójt Gminy, nie wniesiono uwag do sprawozdania / w załączeniu do

protokołu /.

Ad. 4

Informację złoŻył W ójt Gminy, nie wniesiono uwag do informacii / w załączeniu do

protokołu i.

Ad. 5

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Pani Teresa Kubas poinformowała. Źe w)'konano

drogę Świnice Warckie Kolonia, do zimy planowane jest jeszcze qr'koszenie krzaków

przy drogach powiatowych' szczególnie w miejscach zawęŻeń dróg. m.in. w Kraskach i w

Parskach.

Zarząd zakup]ł w tym roku ciągnik, a także czeka na odbiór kosiarki, które to maszyny

przyspięsZą i ułatwią prace na drogach.

Na przyszły rok planuje się wybudowanie 3 .3'5 km dróg na gminach, oczywiście licząc na

dofinanson an ie ze stronY gmin.
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W gminie Świnice planuje się odcinki dróg od Swinic Warckich w kierunku Woli

Świnickię' Świnice Warckie w kierunku Lęszna l przy domkach w Zby\czycach l i

odcinek w Stemplewie.

Koszt budowy tych dróg to około 300 tys. Zł, Zarząd |iczy na pomoc gminy w kwocie ok.

100 tys.

Radna G. Bartczak przypomina o naprawie drogi w Parskach przy gorzelni

Radny Z. Ziółkowski zrvrócił uwagę, Że Zarząd corocznie podlvyższa propozycje

dofinansowania przez gminy, w innym wypadku nie ma co marzyć o zrobieniu jakiejś

drogi. Gmina dofinansowuie i dlatego mamy prawo Żądać, aby te drogi były wykonane

poprawnie, tymczasem Są nęgatywne uwagi np. droga Kraski Kozan]<i Podleśne nie

została wykonana dobrze, z uwagi chociaŻby na fatalne łączenia naprawianych odcinków.

czy pobocza.

Radna M. Pawłowska zwróciła uwagę, że nowa droga na odcinku przy cmentarzu tei nie

jest wykończona, parking na pewno nadaje się do poprawy.

Zasl"ępca Wójta T. Bednarek zaznaczy|, Żę gmina cieszy się Z prac na drogach, ale chce.

aby te prace były wykonarre solidnie _ krawęŹnik przy parkingu naprzeciw cmentarza

zalano asfaltęm, na parkingu powinny być namalowane pasy i jeszcze jedna prośba to

ograniczenie na terenie Świnic do 50 km oraz propozycja wykonania wysepek na wjazdach

do miejscowości' dla wytracenia szybkości.

Dyr. Teresa Kubas

- parking nie był w planie' został zrobiony dodatkort'o i nie majuŹ środków na wykonanie

krawęiników, ale parking będzie poprawiony

- wysepki robi się na spowolnienie ruchu na odcinkach o duŻym natęŻeniu, a te drogi takie

nie s6 poza lym są za wąskic.

Radny R. Jabłoński jest zdania, Że wybierane Są w przetargach najtańsze firmy, stąd

obecne problemy z jakością wykonanych robót. Radn1', zgłasza potrzebę postawienia znaku

ograniczającego szybkośó do 50 km przy nowej nawierzchni drogi ' mieszkańcy

zauwaŻyli' że na nowej drodze samochody poruszają się z nadmiemą szybkością

Radny K. Różalski proponuje wykonaó odcinek drogi w kierunku Grabowa i porozumiec

się z gminą Grabów, aby na swoim terenie też dokonała naprawy drogi. w ten sposób cały

odcinek do Grabowa byłby zrobiony.

Wójt Gminy stwierdził, że pomysł radnego jest bardzo dobry.
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Ad. 6

Kolejnym gościem na sesji jest Komendant Powiatowej Państworł'ej Straiy PoŻamej

Jarosław ostrowski.

Komen<lant przedstawił potrzebę zakupu przez' Powiatową Państwort'ą Strai PoŻamą w

Lęczycy nowcgo średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego prosząc o dofinansowanie

kwoty 100 tys' zł

Poinformował równiei o planowanym przekazaniu jednostce oSP w Świnicach

uszkodzonego Samochodu ratowniczo-gaśn iczego z napędem terenowym. obecni na sali

przedstawiciele oSP - komendant Marek Koniuszenny' prezes Stanisław Pecyna oraz

Mirosław Karkowski i Marian Baranowski wyrazili chęć przyjęcia samochodu, który

spełni wszelkie oczekiwania i będzie przydatny dla ratownictwa w gminie. oSP wę

wtasnym zakresie przygotuje garaŻ d]la nowego pojazdu. Wyremontowanie kabiny nie jest

jeszcze ustalone zanrienna kabina to koszt ok. 40 tys. zł. nowa ok. l00 tys. zł

Samochód który obecnie posiada oPS Świnice nie sprawdza się w terenic. ten który

proponuje Komenda Powiatowa jest typowo sanochodcm terenorł,ym i w pełni zaspokoi

potrzeby _ zdaniem przedstawicieli oSP byłaby wiclka strata, gdybyśmy tego samochodu

nie pozyskali.

Ad. 7

Informację z realizacji burlŻetu gminy i inwestycji za I półrocze 2008r. przedstawiła

Skarbnik Gminy - nie wniesiono uwag do tematu.

Ad. 8

Informację o działalności placówek oświatowych przedstawił dyr. GZoEiAo M.

Karkowski , a dyrektorzy szkół poinfomowali o sytuacji w placówkach nie wnięsiono

uwag do tęmatu.

Ad .9

Informacje o oświadczęniach majątkowych złoĄli Wójt Gminy i Przewodniczący Rady

Gminy nie wniesiono uwag do tematu.



Ad. l0

Kierownik Monika GalaŃ iewicz zł'oŻy|a wniosek o nadanie imienia S r-t iętej

Kowalskiej Gminnej Bibliotece Publicznej _ wniosek w załączeniu. Radni

wniosek, rozpocZęto przygotowania do urocZystego nadania imienia.

Ad .  l t

1/ pro.jekt uchwały przedstarł,ił Zastępca Wóita T. Bednarek

Uchwałę Nr XVll/l1712008 w sprawie przystą]ienia Gminy Świnice Warckie do

projektu ..Moje przedszkole'' finansowanego Ze środków Europejskiego

Spolecznego przyjęto jednogłośnie'

Faustyny

przyjęli

realizacji

Funduszu

2/ projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Uchwałę Nr XVII/I 18/2008 w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie gminy na 2008r.

przyjęto jednogłośnie.

3/ projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.

Uchwałę Nr XVII/I l9l2008 w sprawie udzielenia pomocy Iinansowej dla Powiatu

Łęczyckiego na realizację zadania polegającego na dofinansowaniu zakupu wyposaŹenia

technicznego do samochodu specjalnego Z podnośnikiem hydraulicznym dla Komęndy

Powiatowej Państwowei StraŻy Poiarnej przyjęto jednogłoŚnie.

4/ projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy'

Uchwałę Nr XVII/120/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu

łęczyckiego na realizację zadania polegającego na dofinansowaniu zakupu średniego

samochodu ratowniczo-gaśn iczego z napędem 4 x 4 dla Komendy Powiatowej Państwowej

Straiy Poiarnej przyjęto jednogłośnie.

5/ projekt uchwały przedstawiła Seketarz Gminy.

Uchwałę Nr XVII/121/2008 w sprawie określenia

Gminy na podwyiszony kapitał zakładowy Spółki

o.o. z siedzibą w Kaliszu przyjęto jednogłośnie.

zasad wnoszenia wkładów przez Wójta

..oświetlenie t]liczne i Drogowe'' sp. z
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6/ projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy.

Uchwałę Nr XVII/l2212008 w sprawie upowainienia Kierort nika GoPS rv Swinicach

Warckich do załatwiania indywidualnych spraw Z zakresu administracji publicznej

przyjęto jednogłośnie.

Ad. 12

Głos zabrali:

Radny M. Stasiak

- na Głogowcu nie święci się lampa na Starym przejściu kolejowym, z którego nadal

korzystają mieszkańcy

Wójt Gminy wyjaśnił, Że moŻna skierować pismo, ale jest obawa. ie to przejście możę byc

rt ogóle zlikrł idowlne. bo udostępnione jest nowe.

Radna G. Bańczak

- na Podłęiu kruszy się as|alt

- potrzebna jest dodatkowa lampa przy punkcie odbiom mleka / p. Matusiak /

Wójt Gminy pointbrmował. Źe sprawdzi tenrat.

Ad .  13

Sołtys K. Gąsiński

- w Stawiszynie potrzebna jest lampa między 1askami

- potrzebne jest dalsze oświętlenie Gusina

Radny M. Stasiak

- w Stemplewie brakuje lampy na przystanku PKS

Sołtys M. Księżak

- czy jest możliwość zorganizowania przyStanku dla dzięci w Chorzepinie

- należy wyciąć krzaki przy kapliczce

- należy odprowadzić wodę przy istniejącej studzience

Sołtys T. Kawczyński

- w Parskach są ,.mrugające'' lampy
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Wójt Gminy wyjaśnił, Źe Chorzepin moie wykonać przyStanek na takich samych zasadach

jak zrobiły to inne wsie, tu gmina moŻę również udostępnić plac, natomiast studzienką i

krzakami zajmą się pracownicy.

Radny B. Pacholczyk

- przy głębokim rowie w Rogowie potrzebne są barierki zabezpieczające

. czy autobus szkolny mógłby jeŹdzic przez Rogów

Wójt Gminy nie odpowie na pytanie dotyczące autobusu, tam jest chyba mało dzieci, temat

musi byó sprawdzony. Sprawa barierek będzie w'vjaśniona' rł.ykonawca drogi jeszcze nie

przedstawił zakresu prac końcowych.

W związku z wyczerpaniem

Gminy Świnice Warckie'

Na tym protokół zakończono

Protokołowała

Inspek to r

Annł ł'ilićźg ńs ka

porządku obrad Przewodniczący zamknął XVII Sesję Rady

i podpisano.

o*'ńiBęuJilK+."
Krzvszto|'Tutak


